
 
 

 

 
 
 
Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie RenF
      
 
Datum:  28 juni 2017 
 
Indiener: CDA, K. Larooij 
 
Onderwerp:  aanleg rotonde in de N210 bedrijventerrein Nieuwe Wetering 
 

 
 

Vragen inz. problematiek aanleg rotonde N210 bedrijventerrein Nieuwe Wetering 
 
 
CDA ontving maandagavond een kort bericht uit haar Statenfractie over de houding van de 
Provincie tegenover de problematiek aanleg rotonde in de N210. Dat gaf het CDA 
Krimpenerwaard aanleiding om de volgende vraag aan de wethouder te stellen:   
 
Onlangs heeft wethouder Boere de raad geïnformeerd over de problematiek rondom de 
aanleg van de rotonde in de N210 ter ontsluiting van het bedrijventerrein Nieuwe Wetering. 
CDA wordt daarnaast ook regelmatig door ondernemers benaderd met vragen over de 
aanhoudende situatie op het terrein. 
 
Kan de wethouder de Raad wellicht inmiddels meer informatie geven over de aanpak, de 
planning en het beoogde resultaat? 


